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Sępólno Krajeńskie, dnia 2(5 czerwca 2025 r.

nPan

Waldemar Stupałkowski

Burmistrz Sępolna Kra3enskieę,,,,,?......?:,

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 ma?rca 1990 r. o samorządzie gminnyrn

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazu5ę interpelację uzupełniająeą złożoną na

sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 25 ezerwea 2025 r. przez radnego

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsa w sprawie środków

zaoszczędzonych w wyniku rozstrzygnięcia przetargu na przebudowę ul. Ogrodowej .
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Jaeek Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępó)nie Krajeńskim
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Sępólno Krajeńskie, 25.06.2025 r.
O' Ow 3, {s kz-

Burmistrz Sępólna Kra,jeńskiego 'y/ (t7 sl

tngr inż. Waldemar Stupałkowski [
]za pośrednietwem

Przewodnieząeego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

W związku z odpowiedziami iia moje wcześniejsze interpelacje dotycz4ce przeznaczenia
środków zaoszczędzonych w wyniku przetargu iia przebudowę ?il. Ogrodowej, składam
kolejną, niestety konieczną interpelację uzupełniającą.
W odpowiedzi z dnia 16.05.2025 r. wskazano, że częsć środków przeznaczono na bieżące
remonty i utrzymanie dróg gminnych, ciągów pieszo-rowerowych, m.in. promenadę nad
Jeziorem Sępoleńskim oraz ,,inne".

W związku z ogólnikowym cliarakterem tej odpowiedzi, na sesji w dniu 28.05 .2025 r. złożyłem
interpelację z proś% o szczegółowe zestawienie:
- jakie dokładnie kwoty z tej puli zostały już rozdysponowane, na jakie koiikretnie zadania,
gdzie zostały wykonane, jaki był zakres robót, jakie były koszty.

W odpowiedzi z dnia 05.06.2025 r. otrzymałen'i informację, że oszczędności wynoszą obecnie
ok. 75 000 zł wraz z szacowanymi robotami dodatkowymi związanymi z utwardzeniem ul.
Przesmyk oraz że częściowo sfiiiaiisowano remoiit promenady, którego koszt wyniósł
118 080,00 zł.

Dlaczego pierwsza odpowiedź na iiiterpelację mówiła o wielu inwestycjach, a w drugiej
odpowiedzi, po mojej prośbie o konkrety wymienioiio tylko jedną?
Co z innymi zadaniami, które zgodnie z pierwsz4 odpowiedzią również miały być realizowaiie
z tej samej puli środków?
Dodatkowo, z informacji przekazaiiych mi przez pracownika Urzędu Miejskiego wynika, że z
tych samycli środków zostały wyłożone płyty ,,jumbo" na ul. Rzecznej. Proszę zatem o
potwierdzenie:
- Czy ta inwestycja została sfinaiisowana z oszczędności z ul. Ogrodowej?
- Jeśli tak, dlaczego nie została riwzględniona w dotyc?iczasowej odpowiedzi?
- Jeśli iiie, z jakiego źródła oraz w jakiej wysokości pokryto koszty tej inwestycji?

Z uwagi na powyższe, proszę o przedstawienie pebqego, szczegółowego zestawienia
wszystkich zadań sfinansowanych lub współfinansowanych z oszczędności po przetargu na ?il.
Ogrodową z podaniem nazwy zadania, lokalizaeji, zakresu wykoiianych robót oraz
poniesionych kosztów.

Odpowiedzi na interpelaqje, które powinny być jasne, koiikretiie i prze.irzyste, stają się
nieczytelne, niespójne i wprowadzają więcej wątpliwości niż informacji. Nie można
akeeptować sytuacji, w której mieszkai'»cy i radni otrzynmją iiiformacje brzmiące jak zagadki,
pełne niedopowiedzeń i ogólników.

Z wyrazami szacunku,

. -S#"=- '
Jacek Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępóli-iie Kra?jeńskim


